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1. Godkännande av föredragningslista 

2. Föregående minnesanteckningar – gås ej igenom pga att de är så gamla 

3. Genomgång av vad det innebär att vara representant i sortimentsgrupp – Lotta 
och Helena går igenom listan med kontaktpersoner och lägger i slutet på 
protokollet. 

4. Genomgång av hur upphandling går till. 

5. Genomgång utfall av nya avtalet på madrasser som skulle varit klart 31/8-20 
men där flera objekt överprövats. 1/2-21 kommer det nya avtalet träda ikraft på 
de överprövade objekten. Utfall bifogas som bilaga. 

 På frågan om Curocell SAM och Curocell SAM PRO kan läggas in 
tvingande ersättningskedja är det ok med sortimentsgruppen. 

 Ersättningsgrupp på Curocell 4 PRO och Curocell Auto420 med 
Curocell A4 CX15 

 Diskussion om benämningar på madrasser 

 att kalla bäddmadrasserna för bäddmadrass som första ord i 
benämningen, detta arbetet är påbörjat. Förhoppningsvis klart till 
1 februari. 

 att kalla distansmadrassen för bottenmadrass, detta arbetet är 
påbörjat. Förhoppningsvis klart till 1 februari. 

Möte: Sortimentsgrupp Personlig vård - Antidecubitusmadrasser och 
sängar 

Tid: kl 13.00 

Plats: Skype  

Ordförande: Charlotta Tysklind 

Sekreterare:  

Närvarande: 

 

Frånvarade:  

Helena Soling 

Inger Nilsson, Maria Stoor, Veronica Frisk, Charlotta Tysklind, 
Jonas Westring, Helena Soling 

Gabriella Delbom 
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 ersättningsmadrass är ett inte helt tydligt begrepp, men behöver 
fundera på ett bra ord som man lättare förstår, alla förslag 
mottages tacksamt. 

6. Ny upphandling på hemsjukvårdssängar och positioneringskuddar kommer att 
dra igång under 2021. Ta in synpunkter på nuvarande avtal, frågorna biläggs 
protokollet. Bifogat frågorna och svarsdatum. 

7. Revidera riktlinje för sängar under 2021, ny kallelse kommer ut för enbart 
denna fråga. 

8. Hur kan vi genomföra sortimentsvisning? Lotta kollar hur övriga regioner har 
valt att göra visningar och återkopplar. Digital visning är bättre än inget i 
dagsläget. De andra regionerna planerar olika, en del avvaktar med 
sortimentsvisningar, andra kör digitalt med att låta leverantörerna visa sina 
produkter och en har egen digital visning av madrasser. Vad tror ni blir bäst? 

9. Övriga frågor 

 Rutiner kring hemsjukvårdssängars hantering vid strömavbrott – det 
finns ingen rutin för detta i dagsläget och rimligt är väl att det är 
huvudmannen är ansvarig för strömförsörjning, vilket även driver andra 
mer kritiska hjälpmedel. Lotta och Helena kollar med PMB om de har 
några tankar kring detta utifrån sitt sortiment. Vi arbetar på ett svar, 
skickar ut det så fort det är någorlunda klart. 

 Går det att skydda vredet för viktinställning på luftmadrasserna för att 
undvika att man vrider av misstag? Vissa sätter tejpbitar. Över tid 
kommer pumparna med vred försvinna. 

 Upphandlade hälskydd – genomgång av upphandlade hälskydd samt 
avlastningskudde öra. Sammanställning på dessa kommer finnas på 
samma ställe som antidekubitusmadrasser. 

 Maria Stoor Falu kommun är ny ledamot i denna sortimentsgrupp from 
13/1-2021 

10. Nästa möte – inbjudan kommer, närmast för arbete med revidering riktlinje 
sängar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


